

F-teknologsektionen

Protokoll fört vid Styremöte 2006-10-19

Tid: Torsdag 2006-10-19

Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande:	Karin Josefsson
Vice ordförande:	Henrik Hansson
Kassör:	Erik Holmgren
Sekreterare:	Isabelle Stockman
Ledamot:	Christofer Hellman
F6-ordförande:	Pontus Ekh
DP-överste:	Erik Zakrisson
NollK-ordförande:	Per Löfqvist
SNF-ordförande:	Jonas Alm
Focumateriordf:	Mattias Tjus

§1. Mötets öppnande

§2. Runda Bordet

- DP har DuP imorgon med tema: ångest.
- Henhan klagar över att endast en av alla medlemmar i DP, F6 och NollK har lämnat in nollningsutärderingen. Skäms på er!
- Foc har köpt kaffe.
- F6 planerar inför lucia.
- Chris berättar att man numera kan lägga upp tillkänna givanden på Forumet.
- SNF kommer att hålla i räknestugor för ettor och tvåor torsdag nästa vecka.

§3. Fanan

Henhan undrar om någon har sett några papper i A3-format som han kan använda för att göra informationsplakat av. Tyvärr har ingen gjort detta så han får leta vidare.

§4. Anslagstavla

Karin meddelar att det är okej för DP att borra i väggen om de håller sig borta från detektorerna. Det är onödigt att få hit brandkåren för lite väggdamm.

§5. Omflytt av inval

Karin ville bara kolla upp så att gruppen vet att de existerar. Holma ska sammankalla till möte.

§6. Möte med Lodin

Teknologskyddsombudet på F, Johan Lodin, ska prata med sittande SO om hur studenterna har blivit överkörda vid ombyggnaden av Signes. Han funderar på att berätta om vår situation på ett möte där många från andra sektioner är närvarande. Henhan visar med en mycket pedagogisk skiss hur organisationen runt skyddsombuden är uppbyggd.

§7. Info om sommarkurser

Karin berättade att det finns planer på sommarforskning för F:are då man får göra praktik hos en forskargrupp under två månader. Detta ligger dock långt fram i tiden.

§8. Sopsäckar

Det står fulla sopsäckar och luktar på Focus. Det är bättre att lägga dem i vagnen utanför skyddsrummet. Henhan poängterar att alla som har access till soprummet får hjälpas åt att köra ner soporna.

§9. Access

Ingen vet riktigt var en oberoende teknolog på F har access. Jonas undrar vart vi anser att vi behöver access. Henhan och Isabelle fixar en plan på var teknologerna kommer in.

§10. Beslut

Hyran för mittdelen av Focus höjs från 300 kronor till 500 för F:are. För icke-F:are kostar det 800 kronor.

§11. FREK

Styret bestämde att FREK får gå på Bandartjobang till självkostnadspris.

§12. Nästa möte

Styremötet läsvecka 1 flyttas till onsdag kl.17:00.

§13. Mötets avslutande

Karin Josefsson
Ordförande

Isabelle Stockman
Sekreterare